基督徒育儿

恩典圣经学院 #307

CHRISTIAN PARENTING

Grace Bible Institute #307

课程说明

Course Description:

本课程是恩典圣经学院女执事课程之一。

This course is one of the courses in Grace Bible Institute's Deaconess Program.

基督教养育子女课程以神的话语中永恒的原则为基础,通过与其他父母进行鼓励性的讨论,为您提供实用的帮助。在本课程中,所有学员都将掌握必要的技能,成为有效、自信的父母,培养快乐、受尊重的孩子。课程内容

Christian Parenting offers you practical help based on the timeless principles of God's Word, applied through encouraging discussions with other parents. In this course all participants will grow in the skills needed to be effective and confident parents of happy and respectful children. Topics to be covered in this course:

- 圣经》教导父母如何养育子女,以及《圣经》规定的父母和子女的角色。 What the Bible teaches parents about raising their children, and the Biblically defined roles of parents and children.
- 无条件的爱、设定界限、期望和相互尊重的重要性。
 The importance of unconditional love, setting boundaries, expectations, and mutual respect.
- 分辨幼稚行为和挑战权威。
 - Discerning between childish misbehavior and challenges to authority.
- 您必须为孩子做的最重要的事情是什么?
 - What's the most important thing you must do for your child?
- 我怎样才能确保我的孩子快乐成长、受人尊敬?
 - How can I assure that my children grow up to be happy and respectful?
- 向孩子表达我爱他们的最佳方式是什么?
 - What are the best ways of showing my children I love them?
- 我们在哪里可以找到正确教育孩子的帮助?
 - Where can we find help for raising our children right?

通过本课程, 您可以找到这些问题以及更多问题的答案。

The answers to these questions- and more - are available through this course.

课程目标

Course Objectives:

本课程的目标是帮助所有学员

The objectives of this course are to help all participants to:

1. 在专业讲师的指导下,重温《圣经》中的育儿原则。

Review the Biblical principles of parenting under the guidance of a skilled instructor.

- 2. 通过实际应用《圣经》原则,提高为人父母的技巧。
 - Grow in parenting skills through practical application of the Biblical principles.
- 3. 在与其他家长的讨论中享受相互鼓励的机会。
 Enjoy the opportunity for mutual encouragement in discussions with other parents.

要求:

Requirements:

- 该课程对所有 GBI 学生开放。它是所有参加女执事培训课程的学生的必修课程。 This course is open to any GBI student. It is a required course for all students enrolled in the Deaconess Training program.
- 为了顺利完成本课程,学生必须出席所有课程,并积极参与课堂讨论。 In order to successfully complete this course, the student must be in attendance for all of the lessons and actively participate in the discussions during class time.

概要

Outline:

- 第1课 = 基督徒对儿童的态度
 - Lesson 1 = The Christian's Attitude toward Children
- 第 2 课 = 父母是为两个人设计的
 - Lesson 2 = Parenting Is Designed for Two People
- 第3课=满足孩子们的最大需求
 - Lesson 3 = Meeting Our Children's Greatest Needs
- 第 4 课 = 教会孩子尊重权威
 - Lesson 4 = Teaching Children Respect for Authority
- 第5课=教学与矫正
 - Lesson 5 = Teaching and Correcting
- 第 6 课 = 将我们的信仰传给我们的孩子
 - Lesson 6 = Passing Our Faith on to Our Children

课程形式:

Lesson Format:

- 每堂课前将向所有学生提供附有讨论问题的双语课程。
 - Bilingual lessons with discussion questions will be provided to all students prior to each class.
- 每节课的设计时长为 90 分钟。
 - Each class period is designed for a length of 90 minutes.

课程作者:

Course Author:

2024 年的罗伯特-巴尔扎牧师

Pastor Robert Balza in 2024